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ZAPISNIK 
 
10. sestanka Sveta za invalide Mestne občine Koper, ki je bil v torek, 23. 1. 2024, ob 10. uri 
v prostorih Društva paraplegikov Istre in Krasa, Vanganelska 8 f, Koper. 
 
 
PRISOTNI ČLANI: Tatjana Koblar (Društva invalidov Koper), Olga Franca (koordinatorka 
posvetovalne skupine), Marija Perković (Društvo drugi dom Istra), Drago Šajn (Medobčinsko 
društvo slepih in slabovidnih Koper), Doroteja Žigon (S0ENT – slovensko združenje za duševno 
zdravje), Mladen Fabjan (nadomestni član Društvo paraplegikov Istre in Krasa) in Sonja Bordon 
- Društvo gluhih in naglušnih Južne Primorske. 
 
Ostali prisotni: Andreja Poklar (Koper – Zdravo mesto), Društvo paraplegikov Istre in Krasa: 
Srečko Petkovšek, Božič Boško, Mladen Fabjan in Slavko Bračič.  
 
Opravičeno odsotni člani: Darja Černac (članica Društvo sožitje obalnih občin).  
Sejo je vodila Olga Franca.  
 
Koordinatorka je pozdravila novo članico Sveta za invalide gospo Sonjo Bordon. Vabilo in gradivo 
za današnji sestanek je gospa Bordon prejela, posredovali bomo še vse ostale zapisnike in druga 
gradiva.  
 
Za sejo je bil predlagan in sprejet naslednji dnevni red: 
 
Dnevni red: 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 9. sestanka z dne 20. 12. 2023. Pregled realizacije sklepov po 
zapisniku. 
2. Plan izvedbe ukrepov za leto 2024 iz Analize položaja invalidov z akcijskim načrtom za 
izboljševanje in uresničevanje enakih možnosti invalidov v MOK za obdobje 2023 – 2027.  
3. Ureditev plaže za invalide na kopališču v Žusterni v okviru prenove: Petar Ziraldo, vodja 
investicijske službe MOK. Investicije v proračunu MOK za leto 2024.  
4. Aktivnosti: izdelava analize dostopnosti po krajevnih skupnostih – pregled.  
5. Prijava na razpis Občina po meri invalidov – pregled dokumentacije. 
6. Poročilo za Občinski svet MOK -  izvajanju aktivnosti Svet za invalide MOK – osnutek.  
7. Razno. 
 
Ad 1 Pregled in potrditev zapisnika 9. sestanka Sveta za invalide z dne 20.12. 2023. 
Pregled realizacije sklepov po zapisniku. 
 
Olga Franca je povzela zapisnik 9. sestanka Sveta za invalide in poročala o sklepih, ki so še v 
izvajanju.  
 
Sklep (nerealiziran): 
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• Marija Perković bo oblikovala vprašanja, ki bodo posredovana na pristojni urad MOK 
glede evidenc in možne avtomatizacije oprostitve plačila prispevka za stavbno zemljišče 
še pred izdajo odločbe.  

 
Sestanek s pristojnim uradom MOK je bil 11. 1. 2024. Pridobljene informacije so povzete v 
vprašanjih in odgovorih za objavo na spletnih straneh oz. za informiranje zainteresiranih oseb. 
Koordinatorka je pripravila še tipska vzorca vloge in pritožbe, oboje je pregledano s strani 
pristojnega urada MOK.  
Na sestanku je bilo povedano še naslednje: 
- da je potrebno vsako leto znova dajati vlogo in ne samo prvič, četudi je oseba stalna prejemnica 
socialnih pomoči - vloga se nanaša samo na tekoče leto, 
- na uradu preverjajo seznam prejemnikov iz preteklega leta in tudi kontaktirajo socialno 
ogrožene, da dajo novo vlogo, četudi to niso dolžni po zakonu, 
- na podlagi vloge zavezanec vedno dobi ODLOČBO občine, 
- če zavezanec zamudi pritožbeni rok (npr. odločbo CSD dobi po izteku pritožbenega roka), bo 
vloga zavrnjena, če bo vložena, 
- pri vlogi se upošteva status UPORABNIKA in ne le lastnika nepremičnine (torej tudi najemnika), 
kateri je zavezanec za plačilo, tako, da se NUSZ plačuje tudi pri najemu varovanih stanovanj in 
garaž ob tem, če so v sklopu varovanega stanovanja. 
Avtomatizem med oprostitvijo NSZU in odločbo CSD ni možen, predlog je smiselno podati, ko bo 
pristojno ministrstvo šlo v spremembo obstoječega zakona.  
Na spletni strani FURS-a lahko pridobimo informacije o vseh pravicah in obveznostih pri NUSZ 
(Zakon o davčnem postopku: oprostitve in odlogi plačil).    
Potrebno je pogledati pri CSD, ali je sedaj v njihovih obrazcih in brošurah navedena tudi 
pravica za oprostitev NUSZ in postopek ter predlagati dopolnitve.  
 
Marija Perković je ob tem seznanila, da je pregledala  spletno stran FURS-a pravice in obveznosti 
pri NUSZ (Zakon o davčnem postopku: oprostitve in odlogi plačil), ZSV (Zakon o socialnem 
varstvu) in ZUPJS (Zakon o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev)  in obrazec vloge za 
uveljavljanje pravic iz javnih sredstev. V zadnjih dveh  pravica do NUSZ  po Zakonu o stavbnih 
zemljiščih ni opredeljena. Po njenem videnju  spremembe Zakona o stavbnih zemljiščih in Zakona 
o davčnem postopku niso potrebne. Z dopolnitvijo ZUJPS-a, ki bi kot oprostitev NUSZ, ki temelji 
na prejemanju DSP in dopolnitvijo pravilnika o postopku za uveljavljanje pravic po ZUJPS, bi 
skrajšali in olajšali postopek (brez priložitve odločbe). Upravičence je potrebno seznaniti z 
možnostjo oddaje vloge  v elektronski obliki na https://koper.e-obcina.si/obrazec/477428 
 
 
Sklep: Pripravljen  tekst  se dopolni s seznanitvijo, da se vlogo lahko odda v elektronski 
obliki, oblikuje in posreduje za objavo na spletnih straneh društev glede pravice za 
oprostitev plačila za stavbno zemljišče se posreduje članom in članicam Sveta za invalide 
ter drugim, da se objavi in seznani morebitne upravičence ter objavi na spletni strani 
Koper-zdravo mesto.  
 
 
Sklep (nerealiziran): 

• Analiziramo stanje na področju turističnih in športnih ponudnikov na območju MOK, 
zatem bomo podali predloge Svetom za invalide drugih občin, da pristopijo na enak način 
pri analizi in podaji predlogov za ureditev primernih dostopov za gibalno ovirane osebe 
za vstop v bazene.  

• Proučimo standarde in seznanimo Svet za invalide MOK.  
 
Olga Franca je poročala, da je dopis bil odposlan naslednjim turističnim ponudnikom:  
Aquapark Žusterna – Terme Čatež, Hotel Oleander Piran, Terme Krka Strunjan, Grand hotel Koper, 
Belvedere Hotel Resort Izola in Adria Ankaran.  



3 

 

Ostalim ponudnikom bomo poslali dopis v kratkem.  
 
Glede standardov za zdravilišča je Olga Franca poročala, da je raziskovala različno zakonodajo 
a ni prišla do ključnih ugotovitev, zato je kontaktirala bivšega direktorja ZZZS gospoda Marjana 
Sušlja in čaka na odgovor.  
 

• Sklep (nerealiziran): 
Člani in članice Sveta za invalide MOK preverijo in sporočijo ali navedbe o ustrezni prilagoditvi 
spletnih strani za vse vrste invalidnosti držijo.  
 
Dorotea Žigon (ŠENT) je poročala, da so pregledali spletni strani MOK in so moteči za njihove 
člane le zelo dolgi stavki.  

 
• Na Slovenske železnice je bil odposlan ponovno dopis glede prenove toaletnih 

prostorov na ŽP v Kopru.      
• Zamenjava ključavnic na javnih toaletnih prostorih v lasti MOK je bila izvršena, 

predaja EU ključev 13. 1. 2024: članek na e Koper, objava na spletni strani Koper zdravo 
mesto, objava v Primorskih novicah, fotografije posredovane Društvu paraplegikov Istre 
in Krasa; na FB profilu e Koper je do danes 172 všečkov, 13 komentarjev in 18 delitev; na 
FB koordinatorke pa 61 všečkov, 13 komentarjev, 2 delitvi; na FB profilu Šenta pa 29 
všečkov, 2 komentarja in 2 delitvi. Komentarji kažejo na to, da delovanje Sveta za 
invalide širši javnosti ni poznano, niti že izvedene aktivnosti.  

 
• Zamenjava ključavnice v Taverni v Kopru je v teku. Koordinatorka je bila večkrat v 

kontaktu z direktorjem Zavoda za mladino, kulturo in turizem in je dogovorjeno, da se 
takoj zamenja.  

• Koordinatorka je z Marjetico Koper urejala spremembo dolžine trajanja luči v WC – daljše 
po predlogu Sveta za invalide – potrebno preveriti ali je ustrezno. 

 
• Zveza društev slepih in slabovidnih Slovenije nam je posredovala dopis z dne 4. 7. 2023 

naslovljen na Arrivo d.o.o. Kranj v zadevi težav, ki jih je imel njihov član pri vstopu v 
avtobus s psom vodičem.  
 
Sklep: pridobi se informacija ali je Arriva podala odgovor in se seznani Svet za 
invalide MOK.   
 

• Pridobili smo odgovor in natančna pojasnila Zveze društev slepih in slabovidnih 
Sloveniji in je bil dostavljen vsem članom in članicam Sveta za invalide MOK. 
Potrebna še objava na spletni strani Koper-zdravo mesto. 

 
Sklep: županu se poda predlog za vključitev predstavnika društev gluhih in naglušnih v 
MOK ter se zaprosi za takojšnjo izdajo sklepa. 
Predlog županu je bil podan in sklep je izdan. Na današnjo sejo smo že povabili predstavnico gospo 
Sonjo Bordon.  
 
Sklep: Marjetici Koper se poda predlog za nabavo premične klančine za dostop za osebe na 
invalidskem vozičku v vežice na pokopališču Škocjan.  
Prejeli smo odgovor Marjetice Koper - klančine nimajo, navajajo pa, da je vedno prisoten nekdo 
od zaposlenih, ki pomaga osebi na invalidskem vozičku. 
 
Sklep: Marjetici Koper se poda pisni predlog za nabavo klančine in pogovori z direktorjem 
na sestanku 24. 1. 2024 o nerešenih zadevah po naročilu MOK (javni toaletni prostori).  
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Koordinatorka je seznanila, da je v kontaktu z gospo Sabino Mozetič iz Urada za gospodarstvo, 
kmetijstvo in razvoj MOK glede razpisa iz področja kulture in sociale CREATIVE EUROPE 
PROGRAMME – CREA CUL AND CROSS-SECTORAL.  
 
Sklep: zapisnik je bil soglasno potrjen. 
 
 
AD2 Plan izvedbe ukrepov za leto 2024 iz Analize položaja invalidov z akcijskim načrtom 
za izboljševanje in uresničevanje enakih možnosti invalidov v MOK za obdobje 2023 – 
2027.  
Člani in članice so prejeli osnutek predloga aktivnosti za leto 2024 iz citiranega dokumenta.  
 
Koordinatorka je prebrala celoten osnutek in v razpravi je bilo predlagano: 
 

- dodatno parkirno mesto za invalide pri ZD Koper (center), za MOK – v center za starejše 
Sivka prihajajo tudi invalidi ter pri mestnem kopališču na koncu parkirišča desno, tako, da 
bo to zadnje parkirno mesto in bo lažje izstopati in vstopati (desna stran pri parkiriščih za 
električno polnjenje).  

- glede iskric na tablah ob znaku parkiranje invalide bodo člani poslali fotografije, kako 
je to urejeno v Ljubljani ali Celju, 

- pri predlogu namestitve zvočne najave postaj v lokalnih avtobusih se dodajo svetlobni 
napisi (predlog Društva gluhih in naglušnih JP), 

- dodatne sanitarije na Titovem trgu: narediti ogled ali bi bilo to možno v Pretorski palači, 
- Olimpijski bazen Solis: pridobiti informacijo koliko stopinj je voda konstantno topla,  
- glede uničenega dvigala za spust v morje bodo iz Društva paraplegikov Istre in Krasa 

poslali fotografijo z ročnim krmiljenjem ter ceno takšnega dvigala, 
- kultura: izpostavljen je bil problem, da se invalidska društva ne moremo prijavljati na 

razpise MOK, ker kultura ni njihova temeljna dejavnost, imajo pa veliko stroškov z vadbo, 
pripravami, posebnim učenjem: pogovoriti se s pristojnimi na MOK o možnosti za 
financiranje tovrstnih aktivnosti z razpisom za kulturo   

 
V teku izvajanja so naslednje aktivnosti: 

- sestanek v Gledališču Koper z direktorico gospo Katjo Pegan je bil 22. 1. 2024 glede 
dostopnosti do gledališčnih prostorov, ustreznosti spletne strani, popustov za invalide pri 
nakupu vstopnic ali abonmaja in gratis vstopnice last minute, dostopnosti na oder ter 
predlog Sveta za invalide v ukrepih za namestitev domofona in nalepke na vrata, ki 
omogočajo neoviran dostop v prostore gledališča. 

- Direktorica pove, da se s predlogom za namestitev domofona ne strinjajo, ker ni potreben. 
Ko pride oseba na invalidskem vozičku pred vrata gledališča, ga zazna referent za pultom 
in poskrbi, da pride skozi druga vrata neovirano v gledališče. Dostop je možen le v okviru 
uradnih ur, zato je vedno nekdo v pritličju na delovnem mestu. WC so primerni, ponovno 
preverjeno. Dostop do odra je možen preko klančine, ki je zelo strma, omogočajo pa pomoč 
osebe. Invalid lahko pride iz Mladinske ulice na parkirišče za gledališčem in potem ima 
možnost vstopa preko klančine v prostore in preko druge klančine na oder.  

- Glede cenikov in popustov bodo uredili GENERALNO za vse invalide, vendar ti veljajo le 
za lastne programe gledališča, za gostovanja drugih gledališč ne veljajo. Sedaj imajo 
popuste le nekatera društva. Glede gratis vstopnic je možno le tako, da se za vstop 
dogovori tik pred predstavo, saj imajo »navale« obiskovalcev v zadnjem trenutku brez 
rezervacij in ne vedo, kliko mest bo prosto.  

- Glede ustreznosti spletne strani gledališča bodo člani in članice Sveta za invalide preverili 
z vpogledom ali je povsem ustrezna ali ne.  

 
• Poslano je zaprosilo za sestanek 9. 1. 2024 na Marjetico d.o.o. Koper dne in je dogovorjen 

sestanek 24. 1. 2024 pri direktorju za ureditev po že izdelanem zapisniku o ogledu javnih 
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toaletnih prostorov v MOK, nabava klančine – pokopališče Škocjan in glede označevanja 
zabojnikov z Braillovo pisavo. 

• Izveden je bil sestanek z direktorico Obalnih lekarn Koper glede dostopnosti 15. 1. 2024. 
V kratkem bo odprta lekarna v Pobegih in bo dostopna za vse vrste gibalno ovirane osebe.  

• Izveden je bil sestanek 15. 1. 2024 z vodjo Centra dnevnih aktivnosti Heleno Videtič 
glede ukrepov – dogovorjeno, da se le ti finančno ovrednotijo (po predračunih) - potrebna 
vlaganja za odpravo nedostopnosti oz. izboljševanje okolja CDA. Po pridobljeni finančni 
oceni bo seznanila župana in določili nadaljnje aktivnosti po časovnici.  

 
Ad 3 Ureditev plaže za invalide na kopališču v Žusterni v okviru prenove: Petar Ziraldo, 
vodja investicijske službe MOK. Investicije v proračunu MOK za leto 2024.  
 
Vodja investicijske službe Petar Ziraldo nas je obvestil, da je nastal zamik s prenovo, ker MOK ni 
uspelo pridobiti vseh zahtevanih soglasij. Tudi končne variante projektne dokumentacije še ni, 
tako, da bo le-ta predstavljena na prihodnjem sestanku Sveta za invalide MOK.  
V okviru razvojnih programov MOK za leto 2024 je tudi mobilna povezava Markovec – dvigalo za 
dostop na Markovec. Tudi ta rešitev bo predstavljena, ko bo končana projektna dokumentacija. 
V proračunu je za ta namen 229.360,00 EUR sredstev. 
 
Glede uničenega dvigala za spust v morje na plaži v Žusterni je Tatjana Koblar predlagala, da 
pristojna služba MOK razišče odgovornost dobavitelja za dobavo dvigala, ki naj ne bi bil primeren 
za uporabo v morju. Enaka napaka naj bi se zgodila z dobavo v Občini Ankaran.  
 
 
Ad 4 Izdelava analize dostopnosti po krajevnih skupnostih 
Koordinatorka in Andreja Poklar sta imeli sestanek pri vodji Urada za gospodarske javne službe, 
promet in okolje Rafu Klinarju in je bilo dogovorjeno, da Andreja Poklar pripravi predlog iz 
analize, ki ga bo urad poslal svetom krajevnih skupnosti kot nalogo za ureditev – označitev 
parkirišč pred javnimi zgradbami, trgovinami, pokopališči… ter označitev parkirnih mest za 
invalide.  
Po realizaciji tega prvega koraka nadaljujejo po planu prioritet.  
 
 
Ad 5 Prijava na razpis Občina po meri invalidov – pregled dokumentacije. 
 
Tatjana Koblar je predstavila pripravljeno dokumentacijo zahtevano z razpisom in se zahvalila 
Olgi Franci, ki je pripravila vse osnutke. Dokumentacijoa se odda 26. 1. 2024, tehnično pomoč za 
pripravo prilog in kompletiranje bo vršila Andreja Poklar. Priložimo tudi že pripravljen osnutek 
poročila o realizaciji za občinski svet MOK.  
 
Sklep: Svet za invalide soglaša z dokumentacijo, ki je pripravljena za prijavo Društva 
invalidov Koper za razpis OBČINA PO MERI INVALIDOV z rokom prispetja 31. 1. 2024. 
 
Ad 6 Poročilo za Občinski svet MOK - izvajanju aktivnosti Svet za invalide MOK – osnutek.  
Člani in članice Sveta za invalide MOK so prejeli osnutek 22. 1. 2024. Osnutek sta že pregledali 
Marija Perković in Andreja Poklar.  
Andreja Poklar bo pripravljeno poročilo uredila in posredovala Službi za občinski svet.  
 
Sklep: pripravljeno poročilo za občinski svet MOK je ustrezno.  
 
 
Ad 7 Razno 
Koordinatorka je predstavila medijski pregled humanitarnih trendov primerjave med Slovenijo in 
Hrvaško. V Sloveniji je bilo v letu 2023 skupaj 2523 objav kar predstavlja 17%  
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Seja je trajala do 11.40 ure. 
 
Priloge: 
 
 
Pripravila: Olga Franca – koordinatorka posvetovalne skupine, l. r. 
 
 
V vednost: 

− članom Sveta invalidov MOK 
− direktorica, tu 

 
 
 
 


